
	

Notulen	van	de	ledenvergadering	van	donderdag	21	april	2022	

Aanwezig	zijn	57	leden.	Bericht	van	verhindering	is	ontvangen	van	Hans	Berkien,	Désirée	van	IJzeren,	
Angèle	Roeffen,	Wim	van	Rooijen,	Pierre	van	der	Schaaf,	Ronald	en	Carolyn	Corporaal,	Hans	van	
Bergen,	HeJy	Groenendaal,	Minga	Kooij.	Teddy	Broersma,	Gerard	de	Gier,	David	Lutje	Hulsik,	mevr.	E.	
Lindner	en	Willem	Spekking.	

1. De	voorziJer	heet	de	leden	welkom	op	wat	hij	noemt	“een	aangeklede	ALV”.	Hij	doelt	daarbij	
op	de	presentaWes	en	de	borrel	na	afloop	om	te	vieren,	dat	de	vereniging	voor	het	eerst	na	
anderhalf	jaar	weer	plenair	mag	vergaderen.	
Het	quorum	is	ruimschoots	aanwezig.		
De	voorziJer	herdenkt	drie	markante	leden	die	zijn	overleden,	namelijk	Anne-Marie	
Daalderop,	Willem	Rijneke	en	Lou	Dalderup	

2. Aan	de	orde	komen	de	notulen	van	de	ledenvergadering	van	13	oktober	2020.	Het	zou	
blijken,	dat	dit	de	laatste	bijeenkomst	in	het	Betuwerestaurant	was.	Het	verslag	wordt	zonder	
op-	of	aanmerkingen	goedgekeurd.	

3. De	herverkiezing	van	de	in	2021	a^redende	en	herkiesbare	leden	M.	van	der	Mark	(voor-
ziJer),	Paul	van	der	Ven	en	Ria	Kragten	voor	de	termijn	tot	2024	vindt	bij	acclamaWe	plaats.	

4. De	secretaris	E.	Smit	wordt	voor	de	termijn	tot	2025	bij	acclamaWe	herkozen.	De	voorziJer	
merkt	op,	dat	het	–	gezien	het	gegeven,	dat	in	2024	en	2025	meerdere	bestuursleden	hun	
bestuurslidmaatschap	gaan	beëindigen	–	zaak	is	te	zoeken	naar	nieuwe,	graag	wat	jongere	
bestuursleden.	

5. De	jaarverslagen	over	2020	en	2021	worden	goedgekeurd.	Zij	zullen	worden	gedrukt	en	bij	de	
volgende	Nieuwe	Kroniek	worden	gevoegd.	

6. De	penningmeester	licht	kort	nog	enkele	zaken	uit	de	financiële	stukken	toe.	Het	ging	lang	
goed	met	de	effectenportefeuille,	inmiddels	wat	minder.	Alles	is	bij	ING	duurzaam	en	
neutraal	belegd.	In	2022	wordt	wel	winst	geïncasseerd.	
De	lasten	zijn	lager	dan	begroot	door	het	feit,	dat	er	minder	acWviteiten	waren.	Hij	toont	een	
overzicht	van	diverse	ondersteuningen.	De	bestuurskosten	betreffen	vooral	de	kerstkaarten.	
De	kascommissie	betreurt	het	ontbreken	van	een	kas.	Zij	keurt	wel	alle	stukken	goed,	
waardoor	aan	het	bestuur	decharge	kan	worden	verleend.	
In	de	nieuwe	kascommissie	blij^	de	heer	H.	Leenders.	De	heer	B.	van	Oort	(reserve)	wordt	
gewoon	lid.	De	heer	K.	Tjaden	wordt	reservelid	van	de	kascommissie.	

7. De	voorziJer	stelt	het	beleidsplan	aan	de	orde,	dat	naar	hij	meent	door	allen	zal	zijn	gelezen.	
De	heer	Stellaard	vindt	het	een	mooi	verwoord	stuk,	verschilt	met	het	bestuur	van	mening	
ten	aanzien	van	de	mate,	waarin	het	er	in	verwoorde	ook	tot	uitvoering	komt.	
De	heer	Geurink	vraagt	naar	de	plannen	voor	het	uitgeven	van	boeken.	Is	daar	een	potje	
voor?	De	penningmeester	meldt,	dat	dit	nu	geboekt	wordt	onder	ondersteuningen	en	
boekuitgaven.	
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8. Het	concept	huishoudelijk	reglement	is	door	de	diverse	werkgroepen	geaccordeerd.	Ook	de	
leden	gaan	er	mee	akkoord.	
De	heer	Van	der	Linden	krijgt	het	woord	over	het	restant	van	het	jaarprogramma	2021-2022	
en	het	jaarprogramma	voor	2022-2023.	De	programmacommissie	is	creaWef	geworden	en	
hee^	wat	zaken	digitaal	gedaan.	Er	komt	nog	een	lezing	over	de	Slag	om	Arnhem	van	Duitse	
kant.	Door	het	alaken	van	de	spreekster	neemt	de	heer	Smit	deze	over.	Er	volgt	nog	een	
avond	voor	nieuwe	leden	en	een	excursie	naar	Groesbeek	en	Huissen	op	4	juni.	
Volgend	jaar	is	het	thema	“ruzie	met	de	buren”.	

9. De	heer	Kat	vraagt,	of	er	in	verband	met	de	oorlog	in	Oekraïne	een	lezing	kan	komen	over	de	
geschiedenis	van	dat	land.	Daarbij	zouden	vluchtelingen	uit	Oekraïne	betrokken	kunnen	zijn.	
Mevrouw	Holleman	vraagt,	of	dit	dan	ook	gaat	gebeuren	voor	landen	als	Syrië	en	
Afghanistan.	De	voorziJer	gee^	een	en	ander	ter	overweging	aan	de	programmacommissie.	
De	heer	Stellaard	vraagt,	of	de	Oudheidkamer	iets	doet	met	het	gegeven,	dat	de	Neder-
Germaanse	limes	werelderfgoed	is.	De	heer	Smit	licht	toe,	dat	het	Flipje-	en	Steekmuseum	
dit	thema	hee^	opgenomen	in	de	plannen	tot	reorganisaWe.	Daarbij	is	de	Oudheidkamer	en	
haar	archeologische	werkgroep	BATO	betrokken.	
De	heer	Smit	excuseert	zich	voor	de	felheid,	waarmee	hij	reageerde	op	de	woorden	van	de	
heer	Stellaard	eerder	in	de	vergadering.	Hij	is	enkele	weken	intensief	bezig	geweest	met	het	
opzeJen	van	een	exposiWe	en	het	maken	van	een	toelichtende	publicaWe	daarbij.	Dan	tre^	
kriWek	op	kennis	en	uitvoering	van	werk	wel	heel	pijnlijk.	
Voorts	vraagt	de	heer	Smit,	of	leden	die	dat	nog	niet	deden,	de	presenWelijst	willen	tekenen.	

10. Niets	meer	aan	de	orde	zijnde	sluit	de	voorziJer	de	vergadering.	
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